
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 25. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 27
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt universiteterne - udover de nu foreslåede
besparelser - i forvejen bliver beskåret med 2 procent i lighed med andre
statsinstitutioner og i givet fald, hvorvidt de 2 procent bliver sat ind på en om-
disponeringsreserve? Vil ministeren i bekræftende fald oplyse, hvor stor en
del af omdisponeringsreserven, der de foregående år er kommet tilbage til
hver enkelt af de videregående uddannelsesinstitutioner og ikke bare er ble-
vet opslugt i en besparelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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